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广东省英语教学与互联网国际学术研讨会 
Time:    15th-16th November, 2002 

时间：  2002年11月15-16日
Venue:  Nanhai Fontainebleau Hotel
地点：  南海枫丹白露酒店   
Organiser:     Cultural and Education Section of British Consulate General 

                       Guangdong Department of Education 

主办单位：      英国驻广州总领事馆文化教育处

                        广东省教育厅

Co-organiser:   Nanhai Education Bureau

协办单位：        南海市教育局

Language used at the conference: English/Chinese

大会语言：英语/中文
Chairman of the Conference:    Mr. Chris Smith
大会主席：                   克利斯·史密斯    先生                               
Speakers of the Plenary Session:

  主会场发言人：
                        Chinese Speakers: Prof. Zhang Tailing 

                                                      Prof. Sang Xinmin

                                                     Mr. Wang Yue

                        British Speakers:   Mr. David James Forbes

                                                    Mr. Dmytro Kostenko

                          中方：    张泰岭教授

                                        桑新民教授

                                        王跃 先生

                           英方：  大卫·詹姆斯·弗伯 先生

                                        迪马·克斯丹克   先生

UK Speakers of the three Parallel workshops:

分会场发言人:

Mr. David James Forbes    大卫·詹姆斯·弗伯   先生
Mr. Chris Smith                 克利斯·史密斯    先生

Mr Andrew Stoke             安得鲁· 斯多克   先生
Conference Agenda:

大会日程安排：
15th October
11月15日星期五
Plenary 

Session
主会场
Taoyuan Lecture Hall

桃园厅

08:30-08:45   Opening Ceremony
                  开幕式                       

08:45-09:15   Presentation by Professor Zhang Tailing

                 广东省教育厅副厅长张泰岭教授发言                    
09:20-10:00  Presentation by Mr. David James Forbes
                  大卫· 弗伯先生 发言 
                   Subject:  Information Competency and Its Relationship to ELT

                   题目：信息处理能力及它与语言教学的关系     

10:05-10:45 Presentation by Professor Sang Xinmin
                    桑新民教授发言
                     Subject: English Teacher in Information Age:

                                   Challenge & Opportunity

                    题目：英语教师在信息时代的挑战与机遇

10:50-11:20 Presentation by Mr. Dmytro Kostenko

                    英方专家 迪马·克斯丹克   先生发言 
                    Subject: In2English—Exploiting ICT to Develop ELT

                     题目：In2English--- 开发信息技术发展英语教学

11:25- 11:55   Presentation by an English teacher, 
                        Mr. Wang Yue
                       王跃先生发言

                       Subject: Practice and Thoughts on Developing 
                                         Unit-topic  WebQuest in English Teaching
                                         in Middle Schools
                       题目：中学英语教学中开展单元主题WebQuest的实
                                   践与思考 

12:00-12:25   Q & A

                     问答

12:25-12:35 Wrap-up by Mr. Chris Smith

                     克利斯·史密斯    先生 小结

 12:35－14：00            Lunch Buffet   

                        自助午餐       

Parallel Workshops

分会场

Group 1 (Exhibition Room)

第一组 (G层多功能厅)
Facilitated by  Mr. Andrew Stoke

安得鲁· 斯多克 先生主持
14:00-14:30

Presentation by Mr. Andrew Stoke

安得鲁· 斯多克 先生发言

Subject: Practical Ideas for Integrating ICT into Classroom Teaching

题目：信息技术与课堂教学整合的实用方法
14:30-16:30

Presentations by Project Co-ordinators of the English Teaching and Internet Project (20 minutes for each presentation)

“英语教学与互联网”项目协调员发言（每篇发言20分钟）

16:30-16:50

Group Discussion
讨论

16:50—17:00

Summary by Mr. Andrew Stokes

安得鲁· 斯多克 先生小结

 
Group 2 (Pine-Willow Function Room)

第二组 （赤松厅)
Facilitated by Mr. David James Forbes    
大卫·弗伯 先生主持
14:00-14:30

Presentation by Mr. David Forbes    
大卫·弗伯 先生发言

Subject: Some Practical Ways of Using the Internet with EFL Students

题目：母语非英语学生使用互联网的几种实用的方法
14:30-16:30

Presentations by Project Co-ordinators of the English Teaching and Internet Project (20 minutes for each presentation)

“英语教学与互联网”项目协调员发言（每篇发言20分钟）

16:30-16:50

Group Discussion
讨论

16:50—17:00

Summary by Mr. David Forbe
大卫·弗伯 先生小结

 
Group 3(Conference Hall)

第三组 （桃园演讲厅)
Facilitated by Mr. Chris Smith

克利斯·史密斯先生主持
14:00-14:30

Presentation by Mr. Chris Smith

克利斯·史密斯先生发言

Subject: My Top Ten Favourites - ICT Supporting English Teaching
题目：信息技术辅助英语教学十要
14:30-16:30

Presentations by Project Co-ordinators of the English Teaching and Internet Project (20 minutes for each presentation)

“英语教学与互联网”项目协调员发言（每篇发言20分钟）

16:30-16:50

Group Discussion
讨论

16:50—17:00

Summary by Mr. Chris Smith

克利斯·史密斯先生小结



                                     Professor Sang Xingmin supervised the three workshops.

                                    桑新民教授监督分会场的进行情况。

16th October
11月16日

Nanhai 

Shimen Middle School
南海石门中学


08:30-08：50           Introduction of Shimen Middle School
                             石门中学介绍情况
08:50-09:00  Chris Smith briefs on the 15th Conference and 
                     arrangement of 16th  
                    克利斯·史密斯先生介绍15日会议情况及16日

                   上午安排
09:00-09:40   A demo-class given by Mr. Wang Yue 
                       王跃先生上一节公开课                    

09:40- 09:55   Comment by Professor Sang Xinmin

                       桑新民教授对项目协调员公开课进行点评

09:55-10:15   Comment by 3 British speakers, participants will 

                       discuss with the speakers in groups

                       3位英国专家对教学进行点评，

                       其他到会者与上课老师可与专家进行分组讨论

10:20-11:00    A demo-class given by Mr. Chris Smith

                       克利斯·史密斯 先生上一节演示课

11:15- 11:45    Panel Session

                         专题研讨

                      Professor Sang Xinmin   桑新民教授

                      Mr. Wang Yue                王    跃先生

                      Mr. Dmytro Kostenko    迪马 克斯丹克  先生

                      Mr. David Forbes           大卫·弗伯          先生
                      Mr. Andrew Stokes        安得鲁· 斯多克 先生
11:45-  12:00    Wrap-up by Mr. Chris Smith

                           克利斯·史密斯 先生进行大会总结  
12:00             End of the Conference            

                     大会结束


Specially Invited Guest Speakers 特邀嘉宾发言人

Zhang Tailing

张泰岭 

Chairperson of the Conference  会议主席

Chris Smith

克利斯·史密斯
Chris Smith graduated from the University of Hull (UK) with a BSc and then completed a teaching PGCE at the University of Leeds (UK).  His teaching career started with three years in Jamaica, followed by five years in the UK.  
Mr. Smith has spent 24 years in Hong Kong. He is now an independent consultant, based in Thailand, and has established 'The Education Project Asia'. Mr. Smith spent all his time in HongKong with The English Schools Foundation (www.esf.edu.hk), a group of sixteen international schools with 12,000 students and 800 teachers. 
For the period of 1985 until recently, he has been Head of the ESF Professional Development Centre and for the last five years also took on the role of ICT Advisor. One of his recent projects is to set up a Website designed specifically to support the International School communities in 17 countries and regions in S.E.Asia. 
克利斯.史密斯毕业于英国的HULL 大学，BSc学位， 接着在英国的利兹大学完成

了PGCE文凭课程。 他首先开始在牙买加从事教学三年，接着在英国致力教学

工作五年。接下来的24年史密斯先生一直在香港从事英语教学工作。

目前他是一位独立的咨询专家，教学基地主要在泰国。同时，他创建了“亚洲教育项目”。在香港期间，史密斯先生主要是在“英语学校机构”(www.esf.edu.hk)中工作，该 机构由16个国际学校，12，000 名学生和800名教师组成。 

自1985年到目前， 他担任ESF职业发展中心的主任， 同时，近五年来，他也是一名

信息技术辅助教学的咨询员。他最近的一个项目是建立了一个专门为东南亚地区17个国家的国际学校团体而设计并提供支持的网站。

Contact Details

联系办法：
Chris Smith 
克利斯· 史密斯
Bungalow 214

Jomtien Hotel

403 / 28 Mue 12

Jomtien Beach Road

Nongprue

Banglamung Pattaya City

Thailand 20260
Email: csmith@iESF.net
A Top Ten ICT Chart  
14:00-14:30 Taoyuan Lecture Hall, Workshop Group 3 
In this session Mr. Smith will share his top ten ICT resources.  These will include Internet links, software and some computer operating tips. They will be of general interest to teachers, managers, support staff and even parents.
The talk will specifically address some of the needs of those who have a responsibility for teaching English, and also look at strategies where ICT can save time and improve knowledge of organisations offering support. The session is planned to be fun as well as functional, and will be a collection of  'tips for teachers' rather than a talk about theory. 
Some of the specifics will include:

· Mindmapping 

· Helpdesks 

· Function keys 

· Video clips showing teachers in action using ICT in English lessons 

· Building and hosting Websites.
With only thirty minutes available these topics will only be 'touched' lightly, but you will leave this session with practical information and materials (including some CDs) that can help you investigate further and hopefully help in your next lesson or administrative task.
It would help if those attending could have a browse around the website at http://www.shambles.net  

信息技术辅助教学十要

14:00-14:30 桃园演讲厅,分会场第3组
史密斯将阐述他的信息技术辅助教学的十种重要资源，其中包括互联网链

接，各种软件和一些计算机运用技巧和窍门。 这些将会引起教师、经理、工作人员

甚至父母们的兴趣。此发言将针对那些需要教授英语的老师的需要做特别的阐述，同时也会讨论信息技术辅助教学在节省你的时间和提高你对如何获得各种机构帮助的认识等的策略。为使这一环节有趣而且实用，该发言不会仅仅是长篇大论，更主要是为教师提供各种的窍门。  

 其中特别包括内容有：
· 思维定位能力；
· 服务台作用；
· 功能键作用；
· 展现英语教师运用信息技术授课的短片；
· 建立和维护网页。
很可惜在短短30分钟内。这个题材不能深入探讨，但是大家可以通过一些实际的信息和工具，像CD,帮助深入研究。希望这些的信息和材料能在大家下次给学生的授课中有帮助。

欢迎登陆以下网站，希望对大家能有一定帮助：

http://www.shambles.net

Speakers and Presentation Outlines 发言人介绍及发言提要 (1)

Mr. David James Forbes

大卫·詹姆斯·弗伯

David James Forbes is currently an editor of both the British Council's Learn English

and Global Village Web sites. As well as being a trained ESL teacher (RSA

Diploma) with more than 20 years of teaching experience in Europe, Australia

and the Middle East, Mr. Forbes has got a Master of Professional Education and Training,

specialising in Distance Education, from Deakin University, Australia.

Mr. Forbs has involved in information technology in ESL teaching since 1986,

as a CALL co-ordinator, multi-media centre manager and teacher trainer.  He 
has also presented at conferences and workshops in many European countries. His

special area of interest lies in the provision of flexible learning through

converging technologies.
大卫·詹姆斯·弗伯目前是英国文化委员会的两家网站“英语学习”，及“地球村”的编辑； 作为一个受过良好培训的英语教师，他不但获得了RSA文凭, 还获得了澳大利亚

DEAKIN大学的职业教育和培训的硕士学位，主攻远程教育； 同时, 他还拥有在

欧洲、澳大利亚和中东等地区的20多年的教学经验。

自1986年以来,弗伯先生作为计算机辅助语言教学的协调员和，多媒体中心的经理和教师培训师, 他一直致力于信息技术在教学中的应用。同时,他还参与了在许多欧洲国家举

行的研讨会. 他的主要专业兴趣在于通过各种技术的结合运用, 提供各种灵活的学习

方法。
Contact Details:
联系方法：
· Mr. David James Forbes

Rua Luis Fernandes 1-3

1249-062 Lisboa
Portugal
Tel:   (+351) 21 321 4500
Email:  devole@netcabo.pt   or devo.forbes@pt.britishcouncil.org
Information Competency and Its Relationship to ELT
9:20-10:00  Plenary Session, Taoyuan Lecture Hall
1. The speaker will define and discuss what information competency is, i.e.

· Efficient and effective accessing of information;

· Critical and competent evaluation of information;

· Accurate and creative use of information.
2. The speaker will discuss how and why this applies to the context of an ELT professional, specifically regarding professional development; class work; homework; project work
3. The speaker will discuss ways of acquiring the skills that constitute information competency:

· Defining the information needed

· Locating and accessing information

· Evaluating information

· Using information

题目：信息处理及它与语言教学的关系

9:20-10:00   主会场  (桃园厅)
1. 对信息能力这一概念进行定义和讨论，即：

· 快速有效的获得信息；

· 全面严谨的评价信息；

· 准确创新的使用信息。

2.  讨论这一概念为何适用于英语教学这一领域， 具体是怎样应用的， 特别是有关以下方面：

· 职业发展；

· 课堂教学；

· 课外作业；

· 项目工作。
3. 讨论获得构成信息能力的各种技巧：

· 定义所需要的信息；

· 确定并获取信息；

· 评价信息；

· 使用信息。

Some Practical Ways of Using the Internet with EFL Students
14:00-14:30  Workshop,  Pine-Willow Function Room

In this session  the speaker will begin by eliciting the different types of interaction that are possible when the "raw materials" are teacher; learner; computer; Internet and see that it is possible for learners to interact with:

(a) Other learners and teachers on computers (i.e. chat, key-pals, forums, etc.);

(b) With other learners and teachers not on computers (i.e. using the computer to access information that can be used away from the computer, e.g. problem-solving activities, creative projects etc.); 

(c) With the computer itself (i.e. games & quizzes, "treasure" hunts, computer-based tests, etc.).
Online examples of all of these activities will be provided, using a range of web sites which have been tried and trusted.

母语是非英语学生利用互联网的几种实用的方法

14:00-14:30   分会场发言   赤松厅

阐述在学习主体基本元素是教师，学生，计算机和互联网的不同情况下可能存在几种不同的互动交流方式。 可以看到学生可能与以下几种主体进行互动交流：

(a) 学生与教师通过上网互动交流(例如: 聊天室, 主要网友, 论坛等)

(b) 学生与教师进行非网络交流(例如: 通过电脑获取信息, 这些信息可以在不依赖电

脑的情况下运用,如在解决问题的活动中和各种创新的项目中等)

(c) 与计算机本身互动交流 (例如: 游戏和智力竞赛, 寻宝游戏, 各种电脑测验等)

发言人将为以上这些活动提供一些在线的例子, 使用一些他尝试过并认为可靠的网站.

Speakers and Presentation Outlines 发言人介绍及发言提要 (2)

Sang Xinmin

桑新民

Prof. Sang Xinmin
As the Director of Future Education Research Center at South China Normal University, Sang Xinmin is also a tutor for the PhD on Pedagogy; part-time researcher of the National Education Development Center, part-time researcher of the Central Education of Science Institution and member of the Expert Panel of National Distance Education.

Sang Xinmin was enrolled into the Philosophy department in Beijing Normal University in 1977 and taught there after graduation. In 1989, he won the Henry Fok Award and in 1993, won the Zeng Xianzi Award. 

He became a professor in 1993 and was invited to  participate in drafting the education law of the People’s Republic of China.  Prof. Sang established the Future Education Research Center in Beijing Normal University in 1994 and was invited to the USA as a visiting scholar in the same area.  At present, he is a member of the American Education Research Society.   

Prof. Sang has been teaching in South China Normal University since October 1997 and is now exploring new models of future education research and the connection between educational theory and modern information technology.

桑新民教授是华南师范大学未来教育研究中心主任、教授、教育学博士生导师，国家教育发展研究中心兼职研究员、中央教育科学研究所兼职研究员、教育部现代远程教育专家顾问组成员。在1977年，桑教授考上北京师范大学哲学系并在1982年1月毕业后留校任教。1989年桑教授获霍英东奖，1993年获曾宪梓奖，并在1993年被评为教授。他还参加中华人民共和国教育基本法起草工作。1994年在北师大创建“未来教育研究中心”并受美国邀请，以“国际访问者计划”的身份，对美国进行教育专题考察，同时被美国教育研究会聘为境外会员。1997年10月桑教授被调到华南师范大学任教至今，目前主要致力于探索教育基础理论同当代信息技术有机结合的未来教育研究与实验新模式。
Contact Details:
联系方法：
Prof. Sang Xinmin

Future Education Research Center 
South China Normal Normal University
Tel/fax: 8620-85213841

Email: sangxm@scnu.edu.cn

桑新民 教授

华南师范大学未来教育研究中心
电话/传真： 8620-85213841

电子邮件： sangxm@scnu.edu.cn 

The English Teacher in the Information Age: Challenge & Opportunity

10:05-10:45 Plenary Session, Taoyuan Lecture Hall
English teaching mode: historic changes.

· Historic changes in English reading and writing.

· Historic changes in English translation and communication.

· Historic changes in English learning and teaching.

· Reform and development in K-12 English teaching: key trends

· New English curriculum criterion and syllabus
· New model for K-12 English head teachers’ training 
· “ICT and Bilingual”: a strategy of Guangdong “Educationally Advanced Province Blueprint”.

English teachers should improve their own Information literacy.

· Meaning and structure of information literacy

· New demands upon English teacher in digitalized surroundings.

· Sino-UK Teachers’ Training Project in Cyberspace: Inception & Future

英语教师在信息时代的挑战与机遇

· 10:05-10:45 主会场  (桃园厅)    

· 英语教学方式在以下方面历史性的改变

· 英语阅读和写作；

· 英语翻译和交流；

· 英语学习和教育。

K－12英语教学的改革和发展是英语教学的主流
· 英语课程新标准和教学大纲；

· K-12英语组长的培训新模式；
· “广东教育强省蓝图”战略－－－－“信息技术和双语教学”。

英语教师应提高信息技术认知

· 信息技术认知的理解和结构；

· 在数字化环境下对英语教师的新要求；

· 中英教师的网上培训：起始和将来。
Speakers and Presentation Outlines 发言人介绍及发言提要 (3)

Dmytro Kostenko

迪马·克斯丹克
Dmytro Kostenko is an ELT Online and Radio Producer for BBC English, BBC Education Production, currently on attachment in Beijing with In2English, an Online ELT co-production between the British Council, the BBC, China Central Radio and Television University (CCRTVU) and CCRTVU-Online.

He has taught English, Ukrainian, Italian, and Russian in language centres in London and  Kiev State University. Both the first UK Ambassador and Consul to Ukraine were his students during 1991-1992.

He has worked at international conferences, seminars and exhibitions and for business and government missions or delegations in Kiev, Venice, London, and Edinburgh. 
迪马. 克斯丹克

迪马.克斯丹克曾经在伦敦语言中心和乌克兰基普国立大学教授英语，乌克兰语，意大利语。他也担任过过英国首任赴乌克兰大使及乌可兰领事的语言教师。迪马还在政府和商务的国际会议，讲座和展览中担任翻译并曾担任基普，伦敦，威尼斯，爱丁堡访问团的翻译代表。现在迪马是BBC电台在线英语教育的制作人，并且和中央电台和中国电视大学及电视大学在线教育合作，在北京制作In2English 在线英语教育。

Contact Details:
联系方法：

Dima Kostenko
Address: Room 805, CCRTVU Building, 
               160 Fuxingmennei Street, Beijing 100031
Tel:  (86)(10) 66412233 ext. 0849

Email: dima.kostenko@in2english.com.cn  

            dima.kostenko@bbc.co.uk
Website: http://in2english.com.cn 
               http://www.bbc.co.uk/learningenglish
地址： 北京复兴们内大街160号

            中央广播电视大学8层805室

邮编：100031

电话：(86)(10) 66412233 转 0849
电子邮件：dima.kostenko@in2english.com.cn  

            dima.kostenko@bbc.co.uk
网址： http://in2english.com.cn 
            http://www.bbc.co.uk/learningenglish
In2English: Exploiting ICT to Develop ELT
10:50-11:20 Plenary Session, Taoyuan Lecture Hall
This session will focus on a variety of ways to develop skills in English using the Internet, e.g:
1) Reading

Reading is particularly good for developing skimming and scanning skills in order to filter out unnecessary information 
2) Listening

There are many Websites that provide listening material where students can listen first and extract key information and then read the text to confirm or analyse what they have heard.
3) Writing and Speaking

The productive skills of writing and speaking come into play by the way the teacher sets up the activity before and after the reading/listening.  Using the net alone does not generate writing and speaking unless the students are given tasks to encourage these skills.
4) Language
Language and structures may need to be ‘fed in’ by the teacher during the lesson. The teacher decides on the best time to introduce the language needed, and this can be before the students go online.
5) Communication skills

In a variety of ways, the Internet helps develop vital communication skills that people might need for travelling or studying abroad, or working in an international environment. Dedicated ELT sites can be particularly useful here, bringing focus to the process of learning these skills, as well as taking into account the likely level of English of their users.
In2English: 利用信息化教育发展ELT

10:50-11:20 主会场  (桃园厅)
该环节将集中讨论几种利用互联网提高英语能力的方法, 例如:

1)  阅读

    阅读将有助于发展提高浏览的技巧，从而省略不必要的信息。

2) 听力

    许多网站都提供了在线的听力材料，学生可以先听材料， 获取重要信息，

然后阅读原文来确定或分析他们听到的是否正确。

3) 写作和口语

    在写作和听力训练开始前和结束后，教师是如何布置各种活动和作业将对写

作和口语能力的技巧的提高起很大作用。仅仅使用网络并不能提高写作和口语能力，除非学生在之后能做一些提高这些技巧的作业和活动。

4)语言知识

   语言知识和语法结构需要教师在上课时传授给学生。教师可以决定介绍所需语言

   知识的最佳时机，这可以在学生上网之前。

5) 沟通技巧

     互联网在许多方面帮助学生发展提高重要的沟通交流技巧，这些技巧在人们旅游、

   出国留学、或在国外工作时都可能需要。专门的英语教学网站将会在发展沟通技巧特

     别有用，因为它在考虑到网站使用者的英语水平的同时，焦点将集中在学习掌握

      以上沟通交流技巧的过程。
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Wang Yue

王跃

Wang Yue

Wang Yue graduated from Anhui Normal University and he is now studying for a Master in educational management at South China Normal University. He is an English teacher and a deputy-director in charge of educational informatization and he is a research at Shimen Middle School. His research interests lie in web-based English teaching: WebQuest; creative English learning and educational management information. Mr. Wang is currently in charge of a national research project entitled “Constructing Creative English Teaching and Learning Mode in Middle School” and also takes part in national research projects into integrating ICT in teaching. Mr. Wang has published seven papers since 2000, both in national and local academic journals, including China Educational Technology,  Guangdong Education, and English Weekly.
王跃，安徽师范大学毕业，文学士，现在职攻读华南师大教育管理硕士。他是南海市石门中学英语教师，教研处副主任，负责学校的信息化和科研。王跃的研究兴趣包括基于网络的英语教学，WebQuest，创新英语教学和教育管理信息化。目前他主持了一个国家级研究课题“中学英语创新性教学模式的构建”，同时还参与了几个有关网络教学的国家级研究课题。2000年以来王跃在《中国电化教育》、《广东教育》、《英语周报》等国家级、省级学术刊物发表论文7篇。
Contact Details

联系办法：
Mr. Wang Yue

Shimen Middle School

Nanhai City, Guangdong 528248

Tel: 0757-5934743

Fax: 0757-5910561

Email:wangy@edu.21cn.com
广东省南海市石门中学
王跃

邮编：528248

电话：0757-5934743

传真：0757-5910561

电子邮件：wangy@edu.21cn.com
Developing WebQuests in English Teaching in Middle Schools 

11:25- 11:55 Plenary Session, Taoyuan Lecture Hall
  
In this session the speaker will describe his practice and thoughts on Unit-topic WebQuest in his English teaching. A WebQuest is an inquiry-oriented activity in which most or all of the information used by learners is drawn from the Web. WebQuests are designed to use learners' time well, to focus on using information rather than looking for it, and to support learners' thinking at the levels of analysis, synthesis and evaluation. The model was developed in early 1995 at San Diego State University by Bernie Dodge. Practising WebQuest can help us to change our teaching from teacher-centred and score-aimed to student-centred and ability-aimed.

中学英语教学中开展单元主题WebQuest的实践与思考
11:25- 11:55 主会场  (桃园厅)
本文描述了本人在英语教学中开展单元主题WebQuest的实践与思考。WebQuest是一项是一种以问题探究为中心（inquiry-oriented）的、探究性学习活动，在这种活动中，教师呈现给学生一些特定的网络资源和一个需要解决的问题或者一个需要完成的项目，WebQuest不主张让学生自己去寻找网络资源，而是强调充分地利用好学生的学习时间，鼓励学生进行分析、综合、思考和评估。这种学习模式是美国圣地亚州立大学的Bernie Dodge在1995年所创立。在英语教学中开展WebQuest有利于我们转变教师为中心的、分数为宗旨的教学方式，实现以学生为中心的、以能力培养为目的的教学方式。
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Andrew Stokes

安得鲁·斯多克
Andrew Stokes graduated in Modern Languages from Cambridge and, after 

gaining qualifications in education, he went to teach for the Ministry 

of Education in Spain, for the British Council and for the University of 

Science in Malaysia. In 1994 he co-founded Clarity, the ELT software 

publisher with a mission to help teachers integrate ICT into their 

teaching. Andrew has spoken at conferences in more than 20 countries around 

the world and writes a regular column on Integrating ICT for English 

Teaching Professional. He now is Clarity's Editorial Director.

安得鲁·斯多克毕业于剑桥大学现代语言系。毕业以后，他在西班牙教育部，英国文化委员会，和马来西亚科技大学教英语。在1994年，他注资成立了Clarity，一个开放适合母语是非英语学生运用的软件出版社,要是帮助教师运用信息技术教学。安得鲁已经在20多个国家的有关会议上就此类题材发言，并为英语教学和互联网刊物长期撰写专栏。安得鲁·斯多克现在是Clarity刊物的总编。

 Practical Ideas for Integrating ICT into Classroom Teaching
14:00-14:30 Exhibition Room, Workshop Group 1 
Integrating ICT into English language training can be effective without being time consuming. In this session we will answer these questions: 

· How can my staff familiarise themselves with the programs I choose with the minimum of additional work? 

· Where can I find help in integrating ICT into my centre's teaching? 

· How can off-the-shelf programs be adapted to meet my students' exact needs? 

· How can ICT help in measuring my students' progress?

信息技术与课堂教学整合的实用方法

14:00-14:30 G层多功能厅  分会场第1组

将信息技术整合入英语教学中将使教学变得更有效且更省时。在发言人的演讲中，以下问题将会得到解答：

· 如何使我的员工能用最少的时间熟悉我所选择的软件？

· 在将信息技术整合到我中心的教学中时，我在哪里寻求帮助？

· 如何使“不通过书本学习”项目运用到学生真正的需求中？

· ICT如何帮助学生进步？
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